

## reducer采购 圣霖国际 reducer

产品名称	reducer采购 圣霖国际 reducer
公司名称	鞍山市圣霖进出口贸易有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	辽宁省鞍山市高新区越岭路256号（研发中心A座2号楼510室至511室）
联系电话	13904127277

## 产品详情

齿轮声辐射特征分析 在选择用不同结构形式的齿轮时，对其特定结构建立声辐射模型，进行动力学分析，对齿轮传动系统噪声进行预先评估。以便根据使用者的不同要求（使用场所，是否无人操作，是否在城区内，reducer，地上、地下建筑物有无特定要求，reducer价格，是否有噪声防护，或无其他特定要求）去满足。

The acoustic radiation characteristic analysis of gear in the selection of gear with different structure forms, set up the acoustic radiation model to its specific structure, carry on the dynamic analysis, and evaluate the gear transmission system noise in advance. In order to meet the users' requirements (use sites, unmanned operati, whether there are specific requirements in the urban area, reducer采购, ground or underground buildings, noise protection, or other specific requirements).

减速机内部齿轮变位系数选择 正确合理选择变位系数，不但可以凑合中心距，避免齿轮根切，保证满足同心条件，改善齿轮的传动性能和提高其承载能力及提高齿轮的使用寿命，还可以有效控制侧隙、温升与噪声。

The change coefficient of gear displacement coefficient in the reducer is selected correctly and reasonably. It can not only make the center distance, avoid the gear cutting, meet the conditi, improve the transmission performance of the gear and improve its bearing capacity and improve the service life of the gear, reducer哪家好, but also can effectively the side gap, temperature rise and noise.

减速机与工作机的安装关系：为了避免工作机主轴挠曲及在减速机轴承上产生附加力，减速机与工作机之间的距离，在不影响正常的工作的条件下应尽量小，其值为5-10mm。

The relationship between the reducer and the working machine is: to avoid the additional force of the spindle and the additional bearing on the reducer bearing, the distance between the reducer and the working machine should be as small as possible without affecting the normal working condition, and its value is 5-10mm.

reducer采购-圣霖国际(在线咨询)-reducer由鞍山市圣霖进出口贸易有限公司提供。鞍山市圣霖进出口贸易有限公司 (shenglininternational.cn) 在行业专用设备这一领域倾注了诸多的热忱和热情，圣霖国际一直以客户为中心、为客户创造价值的理念、以品质、服务来赢得市场，衷心希望能与社会各界合作，共创成功，共创辉煌。相关业务欢迎垂询，联系人：王秋。